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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Sylvia Samuelsson utsågs att tillsammans med ordföranden 

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske 

fredagen den 6 februari. 

 

 § 2  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2015-01-22 justerats den 23 januari.  

 

Rådet fick information om att deras synpunkter om 

detaljplanen för Kabelverket bifogats till nämndens yttrande. 

Eva Frykler informerade också om att förvaltningen 

återkommer med förslag på hur rådens synpunkter i olika 

sammanhang ska kunna tas tillvara i ett tidigare skede i 

processen. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

Det fanns inga inkomna handlingar att anmäla. 

 

§ 4 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2014 

Stadsdelsförvaltningen har upprättat förslag till 

verksamhetsberättelse och bokslut för 2014. 

 

Eva Frykler informerade i ärendet. Det är resultatet av 

brukarundersökningar som ligger till grund för de indikatorer 

som redovisas i ärendet och kan vara intressant att redovisa 

lite närmare vid ett senare tillfälle. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och har en del punkter som 

man önskar få veta mer om eller vill peka särskilt på. Det 

gäller bl.a. följande.  

 

 Samverkansöverenskommelsen mellan förvaltning och 

polis.  
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 Upprustning av parkleken Kristallen, vad har gjorts för 

att öka tillgängligheten?  

 Det är angeläget att arbeta med hälsofrågor inom 

socialpsykiatrin. 

 Tillförlitlighet och kvalitet av brukarundersökningar 

ifrågasattes med hänsyn till statistiskt urval, vem som 

svarar mm. 

 Det är önskvärt att stadsdelen prioriterar att ge 

sommarjobb till ungdomar med funktionsnedsättning. 

 

§ 5 

Parkinvesteringar 2016-2018 

- ansökan om investeringsmedel 

 

Stadsdelsnämnderna har uppmanats att inkomma till 

trafikkontoret med önskemål om investeringar i parker 2016-

2018. Förvaltningen föreslår att nämnden ansöker om 

parkinvesteringsmedel för: 

 

1. Lerkrogsparken – skapa en central stadspark 

2. Apelsinen – upprustning av lekparken 

3. Herrbacken/Storhagen – upprustning av parken 

4. Långbroparken – upprustning av lekplatsen 

5. Bergtorpskärret – åtgärda översvämmad mark 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-01-21. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och vill särskilt peka på 

behovet att ta hänsyn till tillgänglighet för funktionsnedsatta i 

de satsningar som görs. Rådet önskar få närmare belyst hur 

tillgänglighetsanpassningen ser ut mer konkret och hur man 

arbetar med frågan.  

 
§ 6 

Remiss av gångplan för Stockholm 

 

Gångplanen är en fördjupning av Stockholms stads 

framkomlighetsstrategi och beskriver hur staden ska arbeta 

och planera för att bli en mer gångvänlig stad. Gångplanen 

innehåller en målbild för ökad gångvänlighet i Stockholm 

och en handlingsplan för 2015-2020, med nio åtgärdsförslag. 
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Förvaltningen anser att gångplanen är ett bra dokument, men 

har synpunkter på en del av åtgärdsförslagen. Det gäller 

bland annat skolbarnens trafiksituation, skymmande häckar, 

snövallar, skyltning och möjligheterna att anmäla fel. 

Förvaltningen är positiv till att Älvsjö finns med i ett av de 

strategiskt viktiga gångstråk som föreslås förbättras, men har 

ett alternativt förslag till dragning. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-01-23. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och instämmer i förvaltningens 

förslag. Rådet vill därutöver peka särskilt på följande. 

 

 Separata gång- och cykelbanor ökar säkerheten för 

brukarna. 

 Rådet efterlyser en enhetlighet för placeringen av 

gång- respektive cykelvägar i staden, så att det är 

tydligt för alla berörda. Cykelvägen placeras 

lämpligen alltid närmast gatan och gående innanför. 

 

§ 6 

Redovisning av verksamhetsuppföljning inom omsorgen 

av funktionsnedsatta 2014 

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning har enligt stadens 

uppföljningsmodell för verksamheter inom omsorgen av 

funktionsnedsatta ansvar för att genomföra 

verksamhetsuppföljningar. Ansvaret omfattade 2014, nio 

stycken verksamheter, varav två verksamheter (en daglig 

verksamhet och en verksamhet som utför avlösar-

/ledsagarservice) 

ingår i Stockholm stads ramavtal för kundval inom omsorgen 

av funktionsnedsatta, varav sju verksamheter (gruppbostäder, 

servicebostad, daglig verksamhet) drivs på intraprenad. 

 

Gällande verksamheterna som ingår i Stockholm stads 

ramavtal har uppföljningen genomförts enligt stadens 

gemensamma modell och rapporterats till Socialnämnden.  

Gällande verksamheterna som drivs på intraprenad har 

uppföljningen fokuserats på de förbättringsområden som 
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identifierades vid avtal- och verksamhetsuppföljningen 2013 

och rapporterats till Stadsdelsnämnden.   

 

Förvaltningen har sammantaget gjort bedömningen att 

samtliga uppföljda utförare uppfyller de krav för god omsorg 

som är ställda inom ramen för uppföljningen. Några 

utvecklingsområden har identifierats vid uppföljningen 

såsom; Att vissa rutiner behöver lokal-anpassas och 

konkretiseras. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-14. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 8 

Plan för uppföljning inom omsorgen av 

funktionsnedsättning 2015 

 

Samtliga beslut, insatser och verksamheter följs kontinuerligt 

upp inom omsorgen av funktionsnedsatta. Uppföljningen av 

verksamheten inom omsorgen av funktionsnedsatta är en del i 

att kvalitetssäkra insatserna till den enskilde och säkerställa 

att stadsdelsförvaltningen har den enskildes fokus. Genom 

uppföljningen får förvaltningen och verksamheterna kunskap 

om utvecklingsområden, styrkor och svagheter för att styra 

mot arbetssätt och insatser som har hög kvalitet. 

 

I Stockholm stad har den enskilde rätt att själv välja utförare 

bland godkända leverantörer enligt Lagen om valfrihet 

(LOV). Alla som har ett biståndsbeslut kan välja kommunal 

eller privat utförare. 

Verksamhetsuppföljningen omfattar alla verksamheter som 

bedrivs i stadsdelsnämndens egen regi eller som intraprenad 

samt verksamheterna vid ett antal privata vård- och 

omsorgsboenden och hemtjänstenheter som har ramavtal med 

Stockholm stad.  

 

För att säkerställa uppföljningen och ge stadsdelsnämnden en 

samlad bild har förvaltningen gjort en beskrivning av den 

uppföljning inom omsorgen av funktionsnedsatta som 

kommer att genomföras under 2015. 
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-15. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 9  

Övrigt 

Snöröjning i stadsdelen 

Rådet tycker att snöröjningen behöver förbättras i Älvsjö. 

Snövallar ställer till problem för framkomligheten och 

infarter till husen blockeras. 

 

Nästa sammanträde 

Rådet träffas nästa gång den 19 mars. Förmöte börjar kl. 17 

för att få tid att förbereda frågor för besök av presidiet i april. 

 

__________________________ 

 

 


